
 

 

 

“The incident started when my wife and son had high fever for a few days. The doctor could not determine the cause 

of it and suspected it to be influenza, so my family had to be quarantined. I have no choice but to try CELLFOOD® that 

was introduced by my friend. However, I could not convince my son who was only few years old to consume it, and my 

wife was also doubtful of the product as it was very sour for her.  

Since they were reluctant to try it, I drank it myself with 20 drops every 1-2 hours, in hope that it can provide me enough 

oxygen in my body to prevent virus infection. After medical test, my wife and son were diagnosed with influenza B. 

However, I was the only one who was tested negative for it despite being quarantined together with my family! Even 

my father who came to visit us once only during our quarantine was also infected with influenza B! I believed that 

CELLFOOD® has defended and helped me in preventing against this virus infection, as proven with my negative test 

result!” 

 

“我记得事发的时候，妻子和儿子不停地发高烧，烧了几天都不会痊愈。就连医生也无法确认病因，只是怀

疑可能是禽流感。因此，我们一家三口都被送到隔离区。在没有选择之下，我只好让朋友把细胞食物带到

医院给我。我当时无法说服几岁大的儿子服用细胞食物，妻子也是一样半信半疑，加上酸味很重，所以他

们俩都不敢尝试。 

我唯有自己服用，每隔一两个小时，就喝 20 滴，希望可让身体维持在高氧，以预防病毒感染。最后，医生

诊断妻子和儿子俩确实患上 B-型流感。虽然我和我家人在同一个隔离区，但唯独是我完全没有感染到这个

病毒！就连我的父亲在隔离期间曾经探访我们一次，也不幸染上了 B-型流感！此后，我非常坚信是细胞食

物帮助了我对抗病毒的感染，让我增强免疫力！”  

 

“Kisahnya bermula apabila isteri dan anak saya demam panas selama beberapa hari. Doktor tidak dapat mengesahkan 

punca dan mengesyakinya sebagai influenza, jadi saya dan keluarga terpaksa dikuarantinkan. Pada masa itu, saya 

tiada pilihan, jadi mencuba CELLFOOD® yang diperkenalkan oleh kawan saya. Walau bagaimanapun, saya tidak dapat 

memujuk anak saya yang hanya berumur beberapa tahun untuk mencubanya, dan isteri saya juga meragui produk ini 

kerana ia sangat masam. 

Oleh itu, hanya saya yang mengamalkan CELLFOOD® dengan 20 titis setiap 1-2 jam, dengan harapan ia dapat 

membekalkan badan saya oksigen yang mencukupi untuk mencegah jangkitan virus. Selepas ujian dijalankan, isteri 

dan anak saya telah disahkan menghidapi influenza B. Namun, saya adalah satu-satunya yang telah diuji negatif 

walaupun dikuarantin bersama-sama dengan keluarga saya! Ayah saya yang melawat kami sekali semasa kuarantin 

turut dijangkiti influenza B! Saya percaya bahawa CELLFOOD® membantu saya mencegah daripada jangkitan virus 

ini, dibuktikan dengan keputusan ujian negatif saya!” 

INFLUENZA B B-型流感 

 

Name / 姓名 / Nama         :   Mr Y 

Age / 年龄 / Umur             :   40 

Place / 来自 / Tempat       :   Kuantan 关丹 

Health Condition               :   Influenza B  

/健康状况/ Masalah              B-型流感   

Product / 产品 / Produk    :   CELLFOOD® 细胞食物 



 

 

 

INFLUENZA B B-型流感 

 

    

 

Influenza B Screening / B-型流感检验 / Pemeriksaan Influenza B 

Influenza B / B-型流感：POSITIVE 

Son / 儿子 / Anak lelaki 

My whole family was infected with Influenza-B virus, EXCEPT for me who consumed CELLFOOD®! 

全家感染 B-型流感，自己因服用细胞食物竟然没被感染到！ 

Sekeluarga saya menjangkiti Influenza-B, KECUALI saya yang mengamalkan CELLFOOD®!  

 

Wife / 妻子 / Isteri 

 

Influenza B / B-型流感：POSITIVE 

Influenza B / B-型流感：POSITIVE 

Father / 爸爸 / Bapa 

 

 Myself / 自己 / Sendiri 

 

Influenza B / B-型流感：NEGATIVE 

 


